

Timid Muumuu



©2021Artworks/Rika Asakawa

Synopsis

Muumuu, the main character, who lives by a forest, is a curious five-year-old kitten. On the other hand, at the slightest provocation he goes into "timid mode". When he is in timid mode, he becomes scared of many things around him. Sometimes they are shadows, sometimes they are plants, sometimes they are creatures. However the truth is that most of Muumuu's feeling of fear come from what he doesn't understand. Muumuu overcomes his fears by learning from the "little experts" around him who are a little bit more knowledgeable about science and living creatures.

Comment

The concept of this animation series is "knowledge is kindness".

As Muumuu acquires knowledge, he is able to overcome his fears and becomes kinder. At the same time, I wanted to create an animation project that could widen the horizons of viewers and encourage them to be kinder.

Artworks



Our concept is "to make what is difficult interesting".

Artworks is the sole proprietorship of Rika Asakawa and undertakes creative projects such as animation and manga production for audiences ranging from children to adults. "The Edge of Memory" was nominated for a film award, is now being distributed nationwide through a streaming service.

Company Contact

<https://rika-asakawa.art/>

Credit



©Artworks/Rika Asakawa

Director, Planning and Character Design: Rika Asakawa
Production: Artworks

Timid Muumuu



©2021Artworks/Rika Asakawa

Synopsis

Le personnage principal Muumuu est un chaton de cinq ans très curieux qui vit près d'une forêt. A la moindre chose inhabituelle, il passe en "mode peur". Et lorsqu'il est en mode peur, beaucoup de choses lui font peur. De nombreuses choses qui l'entourent lui font peur comme les ombres, les plantes ou les créatures. Cependant, la vérité c'est que sa peur provient du fait qu'il ne les comprend pas. Muumuu surmonte ses peurs grâce à l'enseignement des "petits experts" qui vivent aux alentours, qui sont eux un peu plus compétents en matière de science et de créatures vivantes.

Commentaire

Le concept de cette série d'animation c'est "la connaissance est la gentillesse".

Au fur et à mesure que Muumuu acquiert des connaissances, il est capable de surmonter ses peurs et devient de plus en plus gentil. Je souhaitais créer un projet d'animation qui viendrait élargir les horizons des spectateurs et à les encourager à être plus gentils.

Artworks



Notre concept est de "rendre intéressant ce qui est difficile".

Artworks est l'entreprise individuelle de Rika ASAKAWA et entreprend des projets créatifs tels que l'animation et la production de mangas pour un public allant des enfants aux adultes.

Le film "The Edge of Memory" a été nominé pour un prix cinématographique, il est actuellement disponible au Japon en streaming.

Contact

<https://rika-asakawa.art/>

Crédit



©Artworks/Rika Asakawa

Réalisation, planification et conception des personnages : Rika ASAKAWA

Production : Artworks